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رئیس فدراسیون تکواندو گفت: تعویق مسابقات المپیک برای فدراسیون تکواندو که جهت حضور در این 
مسابقات برنامه ریزی داشت، اتفاق خوبی نبود.

محمد پولادگر در گفت و گویی با خبرگزاری تسنیم اظهار داشت: واقعاً سال خیلی سختی را پشت سر گذاشتیم و خدا 
را شکر با همت بچه ها و برنامه ریزی مدونی که صورت گرفت نتایج خوبی کسب شد. البته برخی جاها انتظارات ما برآورده 
نشد. در وزن 80+ کیلوگرم المپیک سجاد مردانی مستحق کسب سهمیه المپیک بود و خیلی تلاش کرد و شایسته سهمیه 

نیز بود، اما متأسفانه در شرایطی قرار گرفت که به سهمیه نرسید.
رئیس فدراسیون تکواندو با انتقاد از واکنش کمیته بین المللی المپیک به اتفاقات مسابقات جهانی منچستر عنوان کرد: 
علیرغم همه کارشــکنی هایی که از سوی انگلیسی ها صورت گرفت، IOC در ظلم فاحشی که در مسابقات جهانی به تیم 
ایران شد هیچ اقدام و کمکی نکرد. IOC نشان داد اینکه می گویند سیاست از ورزش جداست تنها یک شعار است و این 
شعار فقط در مواقعی که به دنبال بهانه از کشوری باشد کارکرد دارد، اما در جایی که باید احقاق حقی صورت بگیرد هیچ 
توجهی به آن نمی شود. رئیس فدراسیون تکواندو درباره تعویق یک ساله مسابقات المپیک و تأثیر آن عنوان کرد: نمی توانم 
بگویم تعویق یک ساله المپیک اتفاق خوبی بود. ما برای حضور در مسابقات المپیک برنامه ریزی کرده بودیم و تا حضور در 
این مســابقات برنامه های فشرده ای داشتیم که در حال اجرا شدن بود. در این حوزه و برگزاری و تجهیز اردوها نیز خیلی 

هزینه کرده بودیم و تعویق مسابقات برای ما که برنامه داشتیم اتفاق خوبی نبود. 

پولادگر: IOC نشان داد جدایی سیاست از ورزش تنها یک شعار است 
رئیس فدراســیون جودوی تعلیق شده ایران می گوید، دادگاه حکمیت ورزش تا حالا عادلانه رفتار کرده 

ولی شرایط زیاد به نفع ایران نیست.
آرش میراســماعیلی در تازه ترین صحبت های خود اظهار داشــت: 20 فروردین ماه زمان رسیدگی به پرونده تعلیق 
جودوی ایران بود که باید وکلا به صورت حضوری در دادگاه حاضر می شدند ولی به دلیل ویروس کرونا این دادگاه به زمان 

دیگری موکول شده است و هنوز زمان بعدی مشخص نیست. 
وی افزود: فدراسیون جهانی 15 شهود معرفی کرده که می خواهند علیه ایران شهادت بدهند؛ متاسفانه سه نفر از این 
شهود هم ایرانی هستند. فکر می کنم کسی که اصالت ایرانی داشته باشد، این کار را نمی کند. سعید ملایی به ورزش ایران 
خیانت کرده اســت. 6 ماه جودو کارهای ما که می توانستند در میادین مختلف شرکت کنند، محروم شده اند. دعای خیر 
پشت سر سعید ملایی نیست. می توانست مثل بقیه در ایران باقی بماند و با پرچم ایران مبارزه کند ولی این کار را نکرد.

میراســماعیلی ادامه داد: ادعاهای صورت گرفته از طرف این ورزشــکار )سعید ملایی( کذب است و تناقض هایی در 
صحبت هایش بوده و گفتند که از یکسال قبل هم دنبال پناهندگی بوده است. کمیته اما سختگیری هایی انجام دادند که 
این سختگیری ها منجر به تعلیق جودوی ایران شد.  رئیس فدراسیون جودو در پایان درباره تعویق مسابقات المپیک گفت: 
طبیعتا در این شرایط به نفع ما شد. الان فرصت مناسب داریم که شرایط دادگاه را به سود خودمان پیش ببریم. فرصت 

مناسبی است که ما هم درکسب سهمیه ها شرکت کنیم.

تشریح آخرین وضعیت تعلیق جودوی ایران از سوی رئیس فدراسیون

*تیم ملی شمشیربازی سابر ایران در اواخر سال گذشته موفق شد سهمیه تیمی 
المپیک را بگیرد از این رو ایران در المپیک توکیو هم در بخش انفرادی و هم در 
بخش تیمی حضور خواهد داشــت. اما در این میان اقدام فدراسیون جهانی باعث 
شــد در مورد حضور نفرات چهارم تیم ها در المپیک ابهام به وجود آید. خبرهای 
منتشر شده حکایت از آن دارد که فدراسیون جهانی در سیستم انتخابی المپیک، 
نفرات چهارم بخش تیمی را لحاظ نکرده است و این در حالی است که هر کشوری 

سهمیه تیمی گرفته باشد می تواند چهار شمشیرباز به المپیک اعزام کند.
*کمیته بین المللی المپیک تاریخ آخرین مهلت کسب سهمیه المپیک 
را به فدراســیون های جهانی اعلام کرده است. بر اساس اعلام کمیته 
المپیک، فدراســیون های جهانی تا هشتم تیر ماه سال ۱۴۰۰ فرصت 

دارند تا سهمیه های خود را تکمیل کنند.
*تکلیف برگزاری یا عدم برگزاری رقابت های لیگ ملت های والیبال 2020 روز 

11 اردیبهشت ماه مشخص خواهد شد. 

خواندنی از ورزش ایران

حواشی ریز و درشت در والیبال ایران

کولاکوویچ رفت، وکیلی متهم شد
رئیس فدراسیون اشتباهاتش را جبران می کند؟!

اخبار کوتاه از فوتبال

سرویس ورزشی-
در روزهایی کــه اخبار ورزش جهان تنها حول محور 
ویروس کرونا منتشــر می شــود، والیبال ایران به دلیل 
اتفاقات متعدد روزهای پر حاشــیه  و پرخبری را سپری 

می کند. 
نزدیک به یک ماه اســت که با توجه به شیوع ویروس کرونا 
در سراسر جهان، بیشتر فعالیت های ورزشی کشورهای مختلف 
بــه حالت تعویق و یا حتی تعطیلی کشــیده شــده تا خبری از 
فعالیت های ورزشی به گوش نرســد  و یا اکثر اخبار حول محور 
ویروس کرونا باشــد، اما این مسئله در حالی است که فدراسیون 
والیبــال ایران به دلیل اتفاقات مختلف روزهای پرحاشــیه  و پر 

خبری را همانند یک سال گذشته طی می کند. 
حدود 10 روز قبل بود که امیر خوش خبر سرپرســت تیم 
ملی و محمدرضا داورزنی رئیس فدراسیون در رسانه ها از مذاکره 
با کولاکوویچ برای فســخ قرارداد خبر دادند. از سوی دیگر ایگور 
کولاکوویچ هم این موضوع را در گفت و گو با یکی از ســایت های 
خبری تایید کرد تا مشخص شود مذاکرات برای پایان همکاری 

مربی مونته نگرویی و فدراسیون ایران آغاز شده است.
جالب اینکه فدراسیون والیبال هیچ خبر رسمی روی سایت 
خود منتشــر نکرد و طی روزهای اخیر هم داورزنی و خوش خبر 
سیاست سکوت را در پیش گرفتند. مشخص نیست فسخ قرارداد 
کولاکوویچ در چــه مرحله ای قرار دارد؛ در حالی که خوش خبر 
در صحبت های خــود از برخورد منطقی این مربی با خواســته 

فدراسیون خبر داده بود. 
به نظر می رســد فدراســیون ایران هم منتظر اعلام برنامه 
از سوی فدراسیون جهانی اســت تا در ابتدا مشخص شود لیگ 
ملت های 2020 برگزار می شود یا خیر. این موضوع در مذاکره با 

سرمربی بعدی قطعا تاثیر بسزایی خواهد داشت. 
دریابیگی:داورزنی عذرخواهی کند

موضوع دیگری که حســابی در والیبال خبرساز شده اظهار 
نظرات داورزنی در مورد محمد وکیلی، ســرمربی با ســابقه تیم 
ملــی والیبال نوجوانان بود. داورزنــی در صحبت های خود اعلام 
داشت باید فردی را انتخاب  کنیم که بازیکنان تیم ملی نوجوانان 
را همانند سرمربی قبل )محمد وکیلی( کتک نزد، که این  موضوع 

حضور بازیکنان بالای ۲۳ سال در المپیک
تعویق یکساله المپیک 2020 توکیو، برای خیلی ها دغدغه هایی را به وجود 
آورد که شــاید مهم ترین آنها فوتبالیست های 22 ســاله ای بودند که تیم های 
امید کشــورهای خود را به این رقابت ها رســانده بودند. موکول شدن المپیک 
به تابســتان سال آینده بدان معناســت که این بازیکنان در زمان برگزاری این 
مسابقات 23 ساله یا بزرگتر خواهند شد و به همین دلیل آنها نگران بودند که 
قانون المپیک در مورد مســابقات فوتبال- قانونی که به تیم های فوتبال اجازه 
داشــتن تنها 3 بازیکن بالای 23 ســاله را در فهرست بازیکنان خود می دهد- 
شامل حال آنها شــده و مانع از تحقق رؤیای شان برای بازی در المپیک شود. 
فدراســیون جهانی فوتبال )فیفا( اما با انتشار بیانیه ای این دغدغه را برای این 
دسته از بازیکنان برطرف و اعلام کرده تمام بازیکنان تیم هایی که جواز حضور 
در المپیک را کسب کرده اند، با همان نفرات و بازیکنان می توانند سال آینده در 
المپیک حضور پیدا کنند. این بدان معناست که محدودیت سنی فوتبالیست ها 
برای شرکت در المپیک به صورت استثنا برای المپیک بعدی یک سال افزایش 

پیدا می کند و بازیکنان متولد سال 1997 هم می توانند در آن شرکت کنند.
ضرر یک میلیارد و پانصد میلیون دلاری در انتظار لیگ انگلیس 
با شیوع گسترده کرونا در کشورهای اروپایی، چندین هفته است که همه 
فعالیت ها از جمله ورزش متوقف شــده اســت.در این حال وضعیت لیگ های 
فوتبال، کاملا مبهم اســت. البته مباحثی همانند اتمام اجباری مسابقات فصل 
جاری در کشــورهایی همچون انگلیس مطرح شــده که هنوز هیچ تصمیمی 
درباره اش گرفته نشــده اســت.طبق تحقیقی که موسسه تحقیقاتی کامیونتی 
ریتنینگ، انجام داده در صورتی که مســابقات فصل جاری لیگ برتر انگلیس 
ناتمام بماند و قرار به برگزاری فصلی جدید از چند ماه دیگر گرفته شود، ضرر 
بسیار هنگفتی در انتظار تیم ها خواهد بود.مطابق آنچه این موسسه اعلام کرد، 
در این حالت حدود یک میلیارد و پانصد میلیون دلار تیم های این لیگ معتبر 
با ضرر مواجه خواهند شد.البته وقوع چنین حالتی ضررهای سنگینی را به دیگر 
لیگ های قاره سبز وارد خواهد کرد. در چنین شرایطی کمترین میزان خسارت 
به لیگ فوتبال فرانســه موســوم به لوشــامپیونه خواهد بود که کمتر از 500 
میلیون دلار تخمین زده شــده است.هم اکنون تحت تاثیر شیوع کرونا بیش از 

56 هزار نفر در سراسر جهان جان خود را از دست داده اند.
مدیرعامل باشگاه استقلال کارش را آغاز کرد 

یکی از تغییراتی که در تعطیلات نوروز در باشگاه استقلال صورت گرفت، 
انتخاب احمد ســعادتمند به عنوان مدیرعامل باشگاه استقلال بود. وی که در 
چند روز تعطیلات برخی جلسات را برای سروسامان دادن به امور باشگاه برگزار 
کرده بود، از صبح دیروز شــنبه کارش را به طور رسمی آغاز کرد. سعادتمند از 
صبح دیروز امور باشــگاه استقلال را در اختیار گرفت و قرار است در نخستین 

گام ساختار و چارت این باشگاه را سروسامان دهد.
۱۱ اردیبهشت زمان تصمیم گیری درباره جام جهانی فوتسال 

فدراســیون جهانی فوتبال در جلسه ای که با کنفدراسیون های اعضا برای 
بررسی شرایط تعطیلی مســابقات به خاطر کرونا داشت تصمیم گیری درباره 
برنامــه جدید برگزاری مســابقات جام جهانی فوتســال 2020 را به پایان ماه 
آپریل)11 اردیبهشت( موکول کرد.فیفا اعلام کرد درباره مسابقات جام جهانی 
فوتسال 2020 لیتوانی که برای ماه سپتامبر)شهریور( برنامه ریزی شده تا پایان 
ماه آپریل)11 اردیبهشت( تصمیم گیری می شود و تاریخ های جدید برای تعویق 
احتمالی بازی ها اعلام می شــود. مسابقات جام جهانی فوتسال 2020 درحالی 
می خواهد برگزار شود که هنوز مسابقات انتخابی جام جهانی در منطقه آسیا به 

دلیل کرونا به ماه مرداد موکول شده است.
اعلام زمان آغاز دوباره تمرینات تیم های باشگاهی

جلسه ای در سازمان لیگ به منظور ادامه بازی ها یا تمام کردن نیمه تمام 
آن برگزار نشده است. یکی از مدیران سازمان لیگ در این باره گفت: »واقعیت 
این است که سازمان لیگ برای ادامه برگزاری بازی های لیگ برتر هیچ مشکلی 
نــدارد و حتی برنامه را نیز تدوین کرده اســت، منتهی مجــوز ادامه برگزاری 
بازی های لیگ برتر را ســتاد ملی مبارزه با کرونا صادر خواهد کرد. فعلا در این 
باره ابلاغیه  جدیدی به سازمان لیگ ارایه نشده است. بر اساس مصوبه قبلی قرار 
بود لیگ برتر تا پایان فروردین ماه تعطیل شــود. در صورتی که ابلاغیه جدید 
برای ما صادر نشود تیم ها مجاز خواهند بوداز اول اردیبهشت ماه تمرینات خود 
را آغاز کنند و در ادامه بازی ها از سر گرفته می شود. اگر فاصله زمانی بین این 
لیگ و لیگ بعدی کمتر از 75 روز شود در این باره با فیفا مکاتبه خواهیم کرد 

تا مجوز برگزاری بازی های فصل آینده را به دست بیاوریم.«

احتمال تغییر سیاست های 
 کمیته ملی پارالمپیک در خصوص سهمیه ها

دبیرکل کمیته ملی پارالمپیک گفت: در اولین جلسه ستاد عالی 
بازی های پارالمپیک توکیو که اوایل اردیبهشــت برگزار می شــود 
تصمیمات جدیدی درخصــوص پارالمپیک ۲۰۲۱ توکیو گرفته خواهد 

شد. 
هادی رضایی اظهار داشــت: در نخســتین جلسه ســتاد عالی بازی های 
پارالمپیک توکیو که اوایل اردیبهشت با حضور رؤسای فدراسیون های ورزشی 
برگزار می شود تصمیمات جدیدی گرفته خواهد شد و ساختار جدیدی را برای 
پارالمپیک 2021 ترســیم خواهیم کرد. وی پیرامون این پرسش که آیا امکان 
دارد تغییری در وضعیت ســهمیه های گرفته شده صورت بگیرد، افزود: منتظر 
تصمیمات جدید کمیته ملی پارالمپیک هســتیم تا ببینیم درخصوص تایید 
کلاس بندی بین المللی ورزشــکاران و سهمیه های قبلی چه سیاستی تدوین 

خواهد کرد تا براساس سیاست های ارائه شده کارها را پیش ببریم.

با واکنش ســریع خانواده والیبال رو به رو شد تا جایی که حتی 
افراد بســیار نزدیک به خود محمدرضا داورزنی نیز اظهارات او را 

نادرست خواندند.
از جمله این افراد دریابیگی سرپرســت سابق تیم نوجوانان 
بود که در گفت و گویی با خبرگزاری فارس اظهار داشــت: من به 
عنوان کسی که بیشتر از 20 سال خادم والیبال بودم و حدود 5 
سال به عنوان سرپرست تیم نوجوانان با وکیلی کار کردم در بحث 
آموزش و تربیت، معلم تر، دلســوزتر، زحمت کش تر و محترم تر از 
وکیلی ندیدم. هیچ وقت یک کلام حرف نامربوط و یا بی احترامی 
به کادر یا بازیکنان نشنیدم. در مدتی که من سرپرست تیم بودم 
وکیلی نه کسی را کتک زد و نه بی احترامی در تیم وجود داشت. 
دریابیگی با بیان اینکه شــاید برای ایجاد انگیزه و بالا بردن 
هیجان بازیکنان این رده سنی که به اقتضای سن و سالشان لازم 
بود در بعضی موارد تشری زده می شد، اما هیچ وقت به شخصیت 
کسی آسیب نرسید، تصریح کرد: بازیکنان موفقی همچون قائمی، 
اســفندیار ، کریمی، توخته، مجرد، شریفی و بسیاری دیگر شاهد 

این اظهارات من هستند. 
سرپرست سابق تیم والیبال نوجوانان ایران اظهار داشت: به 
نظر من وکیلی در این اظهار نظر مظلوم واقع شده و لازم دانستم 

به عنوان کسی که سال ها وی را می شناسم و اعتقاد دارم والیبال 
ایران به محمد وکیلی مدیون است، حمایت خودم را از وی اعلام 
کرده و بگویم این نحوه برخورد با او قابل قبول نیســت. شایسته 
است که آقای رئیس به دور از هر گونه سیاسی بازی هایی که هنوز 
از دوره معاون وزیر بودن درگیر آن اســت در رسانه ها به صورت 
رسمی از وکیلی و کادر زحمتکش وی عذرخواهی و دلجویی کند. 
وی تصریح کرد: در گذشته هیچ وقت اظهار نظرها در جهت 
تخریب شــخصیت افراد و حرف های بــدون مطالعه نبود و یا در 
انتخاب افراد و اداره امور همیشــه با اهل فن مشــورت می شد. 
موفقیت های گذشــته والیبال قائم به فرد نبوده و نیســت؛ هیچ 
کس نمی تواند والیبال را در انحصار اختیارات خود بگیرد و خود را 
صاحب آن بنامد. بخش عظیمی از توفیقات والیبال در گذشته چه 
زمان یزدانی خرم و چه در دوره قبلی داورزنی در سایه همدلی و 

یکدستی همه اعضای خانواده بزرگ والیبال به دست آمد.
وکیلی: داورزنی لطمه خورد

خود وکیلی هم دیروز در گفت و گویی با خبرگزاری ایســنا 
اظهار داشــت: نمی دانم چگونه این موضوع  مطرح شــد که من 
بازیکنان را کتک می زنم! البته بعدا داورزنی گفت که منظور من 
شــما نبوده اید. من با آقای داورزنی برزیل، مالزی و ایتالیا رفته ام 

و چگونه ممکن اســت بعد از این اندازه شــناخت، چنین چیزی 
مطرح شود. به نظر من شیطنتی بود که خود آقای داورزنی از آن 
بیشتر لطمه خورد. البته این زخمی که به من زده شد با توجه به 
حمایت بی نظیر خانواده والیبال و مردم کشورم التیام پیدا کرد و 
خداراشکر می کنم که زحمات 30 ساله ام برای مردم عزیز کشورم 

پوشیده نبوده است. 
وکیلــی در ادامه با بیان اینکه برخی قصد دشــمنی با او را 
داشــتند، خاطرنشــان کرد: واقعیت این است که تنها با این کار 
بدعتی بد برای آینده صورت گرفت. این افراد قبل از اینکه با من 
دشــمنی کنند، به خود آقای داورزنی لطمه زدند. به هر حال او 
معاون وزیر بوده اســت. هر انســانی امکان اشتباه دارد و من هم 
اشتباه کرده باشــم معذرت خواهی می کنم چون انسان هستم. 
اکنون  نیز یک اشتباهی شــده و با عذرخواهی حل  می شود، اما 
همیشــه معتقدم که اگر آدم ها را بکشند، بهتر از تهمت زدن به 
آنها اســت. متاسفانه کسانی که به او خط دادند، با خود داورزنی 
دشمنی کردند. معتقدم که نباید بگذاریم با چنین شیطنت هایی 
والیبال ایران به بیراهه بــرود، چون همه برای این جایگاه فعلی 
تلاش کرده اند. خداراشکر که المپیک عقب افتاد و والیبال ایران با 
چنین فضایی راهی میدانی چون المپیک  نمی شود، من هم سعی 

می کنم در این آتش دشمن هیزم نریزم. 
سرمربی ســابق تیم ملی نوجوانان همچنین در گفت و گو با 
خبرگزاری مهر در پاســخ به این پرسش که آیا پس از این اظهار 
نظر با داورزنی گفت وگویی داشته اید گفت: بله با ایشان صحبت 
کردم، تاکید کردند که منظور مســتقیم شأن بنده نبوده و تیم 
بوده اســت. من هم گفتم وظیفه من است که باید از این تیم و 
اعضای کادر فنی و مربیانش دفاع کنم. هر توهینی شــده وظیفه 

من است که دفاع کنم. 
 دفاع ســفت و ســخت جامعه والیبــال از محمد وکیلی و 
همچنین صحبت های این مربی نشان می دهد که داورزنی یکی 
از بزرگترین اشــتباهاتش را در دوره جدید ریاســت فدراسیون 
والیبال انجام داده اســت. از رئیس فدراســیون والیبال به عنوان 
یکی از مدیران سرد و گرم چشیده، انتظار می رود هرچه سریعتر 
اشتباهش را جبران کند تا خاطر اهالی والیبال بیش از این مکدر 

نشود!

یادی از شهید مدافع حرم روح الله قربانی
دلش برای دیگران می تپید

امروز چهارمین ســالگرد شــهادت شهید 
مدافع حرم روح الله قربانی اســت. این شــهید، 
متولد 1368 در تهران است. وی مدتی دروس 
حوزوی را در محضر آیت الله مجتبی آقا تهرانی 
گذراند و پس از آن وارد دانشــگاه هنر شد و در 
کنار آن در حوزه هنری کلاس های انیمیشــن 
شرکت می کرد. شــهید قربانی هم خطاط بود 
و هم نقــاش، اما زمانی که در گزینش ســپاه 

پذیرفته شد از دانشــگاه انصراف داد و وارد سپاه شد. عشق وی به مظلومان و 
بی تابــی اش برای دفاع از حق و مقابلــه با ظالم، او را نیز به صف مدافعان حرم 
کشاند. سرانجام روز 13 آبان سال 1394 همراه با سردار شهید قدیر سرلک در 
سوریه به شهادت رسید. روح الله قربانی، به گفته اطرافیانش عاشقانه و آگاهانه 

می زیست و شهادت، نتیجه زندگی عاشقانه او بود.
همســر شــهید قربانی در گفت وگو با کیهان گفته بود: »روح الله دلش پر 
می کشید برای کمک به دیگران. انگار خدا او را آفریده بود تا بی وقفه دلش برای 
دیگران بتپد. با آن روحیه مردم دوســتی که از روح الله ســراغ داشتم، رفتنش 
به ســوریه و دفاع از حــرم برایم عجیب نبود. من در همیــن کوچه و خیابان 

ازخودگذشتگی های روح الله را با چشم دیده بودم.«
برادر شــهید هم می گفت: »روح الله همیشه درگیر موضوع شهادت بود اما 
دوســت نداشت خیلی دیده شــود. به من می گفت اگر من شهید شدم اجازه 

ندهید درباره من فیلم بسازند.«

نخستین سامانه ســلامت یار کشور در مازندران 
راه اندازی شد.

رئیس ســازمان نظام صنفی رایانه ای مازندران گفت: با 
اعلام آمادگی افراد به منظور همکاری داوطلبانه با مدافعان 
سلامت، نخستین سامانه ســلامت یار کشور در مازندران با 
مشارکت دانشگاه علوم پزشــکی و اتاق های اصناف سراسر 

استان راه اندازی شد.
 عباس رمدانی، با بیان اینکه این ســامانه در راســتای 
یاری رســانی به کادر درمانی که در هفته های اخیر در خط 
مقدم مبارزه با بیماری منحوس کرونا با هماهنگی ســازمان 
نظــام صنفی رایانــه ای در مازندران راه اندازی شــده افزود: 

اســتقبال اقشــار مختلف در آغاز فعالیت این سامانه نشان 
می دهد اگر ســاختار لازم آماده شــود می توان با همراهی 
همیشــگی مردم ظرفیت های بالقوه جامعه را به فعل تبدیل 
کرد. رمدانی درباره جزئیات ســامانه سلامت یار خاطرنشان 
کرد: هر فرد از جامعه در سه گروه عمومی )خدمات عمومی 
، راننده و...(، تخصصــی غیرمرتبط )فنی، تعمیرات لوازم( و 
تخصصی مرتبط )پزشک، پرســتار و...( در سراسر استان با 
مراجعه به سامانه به نشانیhttps://www.salamatyar.org  و با 
تکمیل مشخصات فردی اولیه و انتخاب شهر خود، توانمندی 
و آمادگــی خویش را در رســته های مختلف برای کمک به 
مدافعان ســلامت در جهت مبارزه با کرونــا ویروس اعلام 

می کنــد. به گفته وی؛ متقاضیان پس از نام نویســی در این 
سامانه، پس از طی مراحلی با سنجش توانمندی اعلام شده 
و استعلام از مراجع تاییدکننده توسط دانشگاه علوم پزشکی 

در چرخه خدمت رسانی قرار خواهند گرفت.
رئیس ســازمان نظام صنفی رایانــه ای مازندران موارد 
مورد درخواســت برای همکاری را رشــته های بهداشــتی 
درمانــی، دارندگان جواز کســب و یا عموم مــردم عنوان و 
خاطرنشــان کرد: معمولا در این گونه موارد در برخی شهر ها 
استقبال بیشتری صورت می گیرد که با هماهنگی و موافقت 
متقاضیان، سلامت یاران برای کمک به شهر های اطراف نیز 

هدایت می شوند.

قم- خبرنگار کیهان: 
 بیمار ۱۰6 ساله قمی با شکست کرونا به خانه رفت. 
به گزارش روابط عمومی دانشــگاه علوم پزشکی دیروز 
16 )فروردین ماه( پیرمرد قمی  106 ساله از بخش داخلی 

بیمارستان فرقانی مرخص شد.
ایــن بیمار که مبتلا به ویروس کرونا بود پس از 14 روز 

با بهبودی ترخیص شد و به خانه بازگشت.
بیمارســتان فرقانی یکــی از مهم تریــن مراکز درمانی 

بیماران کرونایی در استان قم است. 
نکته دیگر آنکه تا کنون چندین بیمار بالای 80 سال در 

قم درمان شده و به منزل رفته اند.

اهواز - خبرنگار کیهان : 
فرمانده سپاه حضرت ولیعصر)عج( خوزستان 
گفــت: در اهواز ۳۰۰ تخت در ســه نقطه جهت 
نقاهتگاه بیماران کرونایی پیش بینی کرده ایم که 

با همت بسیج جامعه پزشکی انجام می شود. 
سردار حسن شاهوارپور ، در حاشیه افتتاح نقاهتگاه 
100 تخت خوابی قرارگاه جهادی شــفا در اهواز اظهار 
داشــت: در اهــواز 300 تخت در 3 نقطــه پیش بینی 
کرده ایم که با همت بسیج جامعه پزشکی انجام می شود.

وی افزود: در سراسر اســتان نیز 900 تخت خواب 
با همکاری بســیج جامعه پزشــکی و نواحی بســیج 
شهرســتان ها برای نقاهتگاه بیماران بهبود یافته مهیا 

شده است.

فرمانده ســپاه حضرت ولی عصر)عج( خوزستان  با 
بیان اینکه تاکنون بیش از 12هزار نفر از بســیجیان در 
امر پیشگیری از شیوع ویروس کرونا فعال هستند گفت: 
فعالیت هایی همچون ضدعفونی، کنترل مبادی ورودی 
و جداسازی جمعیت انجام می شود. بیش از 1300 نفر 
برای کمک به غربالگری در مراکز بهداشت شهرستان ها 

مامور به خدمت شده اند.
فرمانده سپاه حضرت ولیعصر)عج( خوزستان تصریح 
کرد: 16 کلینیک درمانی در سطح استان برای کمک به 
غربالگری مهیا شده است. پشتیبانی از بیمارستان شهید 
بقایی و بیمارستان صحرایی شهید بقایی در دستور کار 

قرار دارد.
سردار شــاهوارپور عنوان کرد: رده های جنگ نوین 

و گروه های جهادی شبانه طبق برنامه ریزی انجام شده 
مشغول ضدعفونی معابر هستند تا بتوانیم هرچه زودتر 

این ویروس شوم را از بین ببریم.
وی خاطرنشــان کــرد: نتیجه بکارگیــری تمامی 
امکانات نیروهای مسلح و دستگاه های دولتی، جلسات 
مداوم و ابلاغ دســتورالعمل ها رفتن به سمت وضعیت 
پایدار اســت و تلاش می کنیم تا به یک شــیب نزولی 

برسیم.
فرمانده سپاه حضرت ولیعصر)عج( خوزستان با بیان 
اینکه این هفته بسیار حســاس است گفت: مردم باید 
همکاری لازم را داشــته باشند و برای سیزده بدر بیرون 
نروند و رعایت مردم ســبب کمتر شدن کار پزشکان و 

کادر درمانی خواهد شد.

دندانپزشک مشهدی
 بیماران کرونایی را پذیرش می کند

یک دندانپزشــک مشــهدی با ایجاد اتاقک های مخصوصی در 
مطبش بیماران کرونایی را پذیرش می کند. 

دندان  پزشــکان نمی توانند فاصله یک متری با بیماران را رعایت کنند و 
در ارتباط مســتقیم با ذرات دهانی بیماران هم قرار دارند، همین دو عامل به 
تنهایی می تواند خطر ابتلای دندان پزشــکان به کرونا را افزایش دهد و دلیلی 
برای تعطیل کردن مطب های دندان پزشــکی باشد، اما در این شرایط هستند 
برخی دندان پزشکانی که نه تنها مطب خود را تعطیل نکرده اند بلکه بیماران 

کرونایی را هم پذیرش می کنند.
علی بیگی، دندان پزشــک مشهدی یکی از هزاران پزشکی است که حتی 
این شرایط بحرانی و خطرناک هم نتوانسته آنها را از ارائه خدمت بازدارد و با 
کمی خلاقیت و ایجــاد اتاقک هایی در مطبش برای کاهش دردهای بیماران 

کرونایی تلاش می کند.
او درباره ایده ســاخت اتاقک ها در مطبش، به ایســنا می گوید: ایده این 
اتاقک ها یا حفاظ های پلاستیکی را از دندان پزشکان چینی گرفته ام. در کلیپی 
دیدم که آنها چنین وســیله ای درســت کرده اند و برای درمان دهان و دندان 
بیماران در این شــرایط استفاده می کنند. آن فیلم  را به یکی از دوستان فنی 
دانشــگاه نشــان دادم و او مطابق آن، چیزی را که نیاز داشتم برایم ساخت. 
با افرادی درخصوص بالابردن ایزوله صحبت کردم و وســیله ای ســاختیم که 
بتوانیم با پلاستیک روی آن را بپوشانیم و تنها راه آنجایی باشد که من دستم 
را به داخل دهان بیمار ببرم.با اســاتید دانشــکده نیز درخصوص این وسیله 

صحبت کردم و همه آنها آن را تایید کردند.
وی ادامه می دهد: در هنگام درمان بیمار، لباس مخصوصی که در اورژانس 
در ارتباط با بیماران می پوشند را برتن می کنم که در کنار آن ماسک، دستکش، 
کلاه و عینک نیز دارم. بیماری که به اینجا می آید علاوه بر موارد بهداشتی که 
قبلا در مطب انجام می شــد، حفاظ پلاســتکی روی مریض می آید تا تنفس 
بیمار به من سرایت نکند. این پلاستیک برای هر مریض عوض می شود. همین 

میزان کنترل برای درمان دهان و دندان بیماران کفایت می کند. 
این دندان پزشک که در گذشته مدیر بهداشت و درمان سرخس بوده  و از 
سال 72 وارد حوزه دندان پزشکی شده، اظهار می کند: من در دوران مدیریتم 
بحران های زیادی را پشت سرگذاشته ام. من فکر نمی کردم، دندان پزشک های 
دیگر در این برهه زمانی همکاری نکرده باشند. در ستاد بحران کرونا به آقای 
بدیعی، معاون درمان دانشــگاه علوم پزشکی مشــهد، اعلام کردم که من در 

زمینه دندان پزشکی در این بحران پشتیبان هستم. 
وی با  اشــاره به اینکه »به آنها گفتم با کنترل شــدیدتر، این کار را انجام 
می دهم«، می افزاید: باتوجه به اینکه این ویروس بیشتر از طریق دهان و دندان 
منتقل می شــود اما باز هم می توان با کنترل شــدیدتر و ساخت وسیله ای به 

صورت محافظت شده، بیماران را درمان کرد.
بیگی عنوان می کند: ما در روزهــای غیر از بحران کرونا، بیماران زیادی 
مثــل هپاتیت، ایدز و... را می بینیم. چطور ممکن اســت که بیماری در خانه 
باشد و به دلیل کرونا نتواند به دندان پزشکی مراجعه کند؟ تنها راه این مسئله 

کنترل شدید عفونت است.

توزیع اقلام بهداشتی بین رانندگان
 در بندر امام خمینی

اهواز - خبرنگار کیهان: 
چهار هزار بسته اقلام بهداشتی بین رانندگان حمل و نقل کالا در 

پایانه بار بندر امام خمینی توزیع شد.
 مدیــرکل راهــداری و حمــل و نقل جــاده ای خوزســتان گفت: این 
 اقــلام به منظور پیشــگیری از شــیوع ویروس کرونا توزیع شــده اســت.
غلامعبــاس بهرامی نیــا، افــزود: ایــن بســته ها شــامل  یــک عــدد ژل 
ضدعفونــی، یــک عــدد ماســک، یــک جفــت دســتکش و یک بســته 
دســتمال کاغــذی جیبــی می باشــد کــه بیــن رانندگانی کــه کالا های 
 اساســی را از مبدأ بندر امام خمینی جابه جا می کنند، توزیع شــده اســت.
وی ادامه داد: این اداره کل آمادگی دارد 10 هزار بسته اقلام بهداشتی دیگر نیز بین 
 رانندگان دارای بارنامه از بندر امام خمینی برای جابه جایی کالای اساسی توزیع کند.   

مدیر کل راهداری و حمل و نقل جاده ای بیان کرد: طبق دســتورالعمل های 
وزارت بهداشــت به منظور جلوگیری از شــیوع ویروس کرونا، در پایانه های 
حمل بار از جمله پایانه بندر امام خمینی  اقدامات لازم در خصوص گندزدایی 
و ضدعفونی کردن سطوح به صورت مستمر در طول شبانه روز در حال انجام 
است و  نگرانی در خصوص عدم رعایت نکات بهداشتی برای تخلیه و بارگیری 

کالا های اساسی بندر امام خمینی وجود ندارد.

تولید ماسک های نانویی و 
ضدعفونی کننده های غیرالکلی 

۱۷ شرکت دانش بنیان در شهرک علمی و تحقیقاتی اصفهان برای 
کنترل شیوع ویروس کرونا فعال هستند.

به گــزارش خبرگزاری صداوســیما مرکز اصفهان؛ رئیس شــهرک علمی 
و تحقیقاتــی اصفهان با بیان اینکه با شــیوع ویروس کرونا برخی واحدها خط 
تولید خود را تغییــر و برخی نیز میزان ظرفیت تولیدشــان را افزایش دادند، 
گفت: یک شرکت تولید کیت های سرطانی، با دستیابی به فرمولاسیون محلول 
ضدعفونی کننده برپایه غیر الکل، روزانه 3000 لیتر محلول تولید می کند و قرار 

است در آینده میزان تولید خود را دو برابر کند.
قیصری در ادامه به فعالیت یک واحد دانش بنیان در زمینه تولید ماســک 
ان 99 اشــاره کرد و افزود: ماســک های تولیدی این واحد، قابلیت فیلتر کردن 
ریزترین ذرات آلاینده تا سه دهم میکرون را دارد و خوشبختانه این واحد روزانه 

شش هزار ماسک ان 99 تولید می کند.

مورد نیاز در مراکز درمانی و بیمارستان ها توزیع می شود.
 صــادق میقانی افزود: تاکنون 2 هزار و 600 شــیلد 
بیمارســتانی تولید شــده که تعدادی برای اســتان های 
همدان و فارس ارســال می شــود و تعدادی در اســتان 
مرکزی، شهرســتان های کمیجــان، فراهــان و غیره و 
بیمارستان های آیت الله خوانساری، حضرت ولی عصر)عج( 
و امیرکبیر توزیع شــده است. وی ادامه داد: روزانه حدود 

یک هزار شیلد بیمارستانی توسط این گروه جهادی تولید 
می شود و برای استان های همدان و فارس هرکدام حدود 
500 شیلد بیمارســتانی ارسال شده است، گروه جهادی 
دانشگاه علوم پزشکی نخســتین گروه جهادی بود که از 
روزهای نخست شیوع ویروس کرونا در بیمارستان آیت الله 
خوانســاری و حضرت ولی عصر)عج( در کنار کادر درمان 

حضور داشت.

آخرین وضعیت اتباع خارجی در قم
قم - خبرنگار کیهان : 

 معاون استاندار قم و فرمانده انتظامی استان آخرین وضعیت وجود 
اتباع خارجی پاکستانی، هندی و غربالگری اتباع افغانستانی را تشریح 

کردند. 
موضوع حضور اتباع خارجی علی رغم شــیوع بیماری کرونا و موج سواری 
رســانه ای به ویژه در خارج از مرزها ســبب هجمه هایی در چند هفته گذشته 

برعلیه استان قم و مسئولان استانی شده است.
پیگیری ها نشان می دهد که تصاویر منتشرشده در چند روز گذشته مربوط 
به زمانی بوده که این اتباع در حال ساماندهی برای خروج از کشور بوده است که 
در این زمینه آخرین وضعیت حضور اتباع در استان را از معاون سیاسی امنیتی 

و اجتماعی استانداری قم و فرمانده انتظامی استان جویا شدیم.
معاون سیاسی امنیتی و اجتماعی استانداری قم با  اشاره به آخرین وضعیت 
اتباع خارجی در اســتان پس از شــیوع بیماری کرونا اظهار داشــت: اقدامات 
مختلفی در زمینه شناسایی، ســاماندهی، پیشگیری، غربالگری و درمان اتباع 

خارجی در استان قم انجام  شده است.
بیژن سلیمان پور، با بیان اینکه در زمانی که مرزها باز بود بسیاری از اتباع 
به کشورشــان هدایت شــدند، ابراز کرد: در حوزه اتبــاع هندی 1138 نفر در 
استان حضور داشتند که در پنج مرحله تاکنون بخش اعظمی از آنان به کشور 

هندوستان هدایت شده اند.
وی با رد هرگونه ورود اتباع خارجی به استان قم بعد از اعلام بیماری کرونا 
تصریح کرد: از یکم اســفندماه هیچ تبعه ای وارد اســتان نشده و تحریف هایی 
که در شــبکه های مجازی صورت می گیرد تنها سبب تشویش اذهان عمومی 

شده است.
سلیمان پور انجام طرح غربالگری اتباع خارجی در استان را موردتوجه قرار 
داد و افزود: موانعی برای ثبت اطلاعات 30 هزار خانوار و بیش از 100 هزار اتباع 
خارجی در سامانه سلامت وجود داشت که این مشکل رفع شده و آنان نیز در 

کنار هم وطنان مورد پایش سلامت قرار می گیرند.
فرمانده انتظامی استان قم نیز در این زمینه در گفت وگو با خبرنگار تسنیم 
اظهار داشت: تمام هتل داران و مکان های نگهداری اتباع خارجی آموزش های 
لازم دیده اند و تمامی اتباع سالم هندی و پاکستانی به کشورشان هدایت شده اند.

سردار عبدالرضا آقاخانی خاطرنشان کرد: در حال حاضر هیچ گونه تبعه ای 
که بخواهد در سطح شهر تردد داشته باشد در استان و شهر قم نداریم.

اجرای پلاسما درمانی بیماران کرونایی در استان 
اردبیل آغاز شد.

به گــزارش خبرگزاری صداوســیمای اردبیل، با تلاش 
دانشــگاه علوم پزشــکی اردبیل، از پلاسمای بهبود یافتگان 
از بیماری کرونا برای درمان دیگر بیماران تازه مبتلا شــده 

استفاده می شود.
قائم مقام دانشگاه علوم پزشکی استان اردبیل با اعلام این 
خبر گفت:در این طرح افراد بهبود یافته از کرونا، مقداری از 
خون خود را به سازمان انتقال خون اهدا می کنند، پلاسمای 
خون این افراد آنالیز شده و پس از بیماری زدایی به بیماران 

بدحال دچار بیماری کرونا تزریق می شود.
دکتر فتحی، با دعوت از افراد بهبود یافته از بیماری 
کرونا برای اهــدای مقداری از خون خــود به بیماران 
کرونایی تاکید کرد: پلاســمای خون افراد بهبود یافته 
از کرونا دارای پادتن هایی اســت که در درمان بیماران 
کرونایی بدحال می تواند مؤثر باشــد و این روش علمی 
می تواند گامی موثر و ارزشــمند بــرای نجات بیماران 

کرونایی باشد.
پس از تهران و قم استان اردبیل سومین استانی است که 

پلاسما درمانی بیماران کرونایی درآن اجرا می شود.

ثبت نام بیمه بیکاری رانندگان تاکسی تبریز
مدیرعامل سازمان تاکسیرانی تبریز گفت: رانندگان تاکسی دارای 
بیمه تامین اجتماعی در این شهر برای استفاده از مزایای بیمه بیکاری 

نام نویسی کنند.
محمــد حســین اکبرنژاد، افــزود: با توجه به شــیوع ویــروس کرونا و 
کاهــش فعالیــت راننــدگان حمل و نقــل عمومی به خصوص تاکســی ها، 
 ایــن راننــدگان می تواننــد از مزایــای بیمــه بیــکاری اســتفاده کننــد.
وی اضافه کرد: تاکســیرانان بدون مراجعه به شــعب بیمــه تامین اجتماعی 
می تواننــد درخواســت اســتفاده از بیمــه بیــکاری خــود را از طریــق 
کننــد. ثبــت   https://bimebikari.mcls.gov.ir/Darkhast.aspx  ســامانه 

ناوگان تاکسیرانی کلان شهر تبریز بیش از 11 هزار و 143 دستگاه تاکسی دارد و 
 بیش از 140 شرکت حمل و نقل درون شهری نیز زیرنظر این سازمان فعالیت می کند.
بیش از 30 درصد از ســفرهای درون شهری کلان شهر تبریز برعهده ناوگان 

تاکسیرانی است.

شیراز - خبرنگار کیهان: 
رئیس مرکز مدیریت حوادث و فوریت های 
پزشکی فارس اعلام کرد که تا صبح شنبه ۱6 
فروردین آمار مســمومیت های الکلی در این 

استان به ۷۰۳ نفر رسیده است. 
محمدجواد مرادیان، گفت: از ابتدای شیوع کرونا 
703 نفر به علت مسمومیت با الکل صنعتی به مراکز 
درمانی استان مراجعه کرده اند که از این تعداد 615 

نفر بستری هستند.
او افزود: در پی شــیوع ویــروس کرونا در ایران 
و شــایعه تاثیر مصرف الکل بر مقابله با این بیماری 
متاســفانه 88 نفر در فارس بر اثر مسمومیت الکل، 

جان خود را از دست دادند.
مرادیان با اشــاره به اینکه سن مسمومین از 20 
تا 40 ســال اســت و تعدادی از این افراد در بخش 
مراقبت های ویژه بستری هستند، ادامه داد: مصرف 
الکل متانــول و یا همان الکلی کــه در محلول های 
ضدعفونی اســتفاده می شود، بســیار سمی است و 
اســتفاده از آن اثر منفی دارد و تاثیر آن بر روی کبد 

و کلیه ها زیاد است.
همچنین به گزارش خبرگزاری صداوســیما، از 
اول اسفند ســال  98 تاکنون 48 نفر بر اثر مصرف 
الکل تقلبی و دست ســاز دچار مسمومیت شده و در 

راه اندازی نخستین سامانه سلامت یار کشور

نقاهتگاه ۱۰۰ تخت خوابی قرارگاه جهادی شفا در اهواز راه اندازی شد

بیمار 106 ساله قمی کرونا را 
شکست داد

آغاز اجرای پلاسما درمانی 
بیماران کرونایی در اردبیل

تولید روزانه ۱۰۰۰ شیلد بیمارستانی توسط گروه جهادی دانشجویی دانشگاه علوم پزشکی اراک
اراک - خبرنگار کیهان : 

مسئول گروه جهادی دانشجویی دانشگاه علوم 
پزشــکی اراک گفت: روزانه حدود یک هزار شیلد 
بیمارستانی توسط این گروه جهادی تولید می شود 
و برای اســتان های همدان و فارس هرکدام حدود 

۵۰۰ شیلد بیمارستانی ارسال شده است. 
این روزهــا با وجود افزایش آمــار مبتلایان به کرونا 
در کشــور و شــرایط ســخت، اما مدافعان سلامت برای 
خدمت رســانی به مردم و بیماران مبتلا به کرونا در صف 
نخســت مقابله با ایــن ویروس حاضر شــدند و روزهای 
بســیاری دور از خانواده در بیمارستان ها و مراکز درمانی 

تا ریشه کنی این بیماری سپری می کنند.
پزشــکان، پرســتاران و کادر درمان با وجود شرایط 
ســخت پوشش طولانی مدت لباس مخصوص و تجهیزات 
حفاظت شــخصی برای مقابله با این ویروس منحوس و 
حفظ ســلامت مردم خدمت می کنند به همین ســبب 
ایثارگری و فداکاری آنها امری ســتودنی اســت. با اعلام 
شــیوع ویروس کرونا در کشور توســط وزارت بهداشت 
و اطلاع رســانی به مردم در راســتای رعایت بهداشت و 
پیشــگیری از شــیوع این ویروس در جامعــه گروه های 
جهادی نیز در کنار مسئولان و دستگاه ها به میدان آمده و 
دست به کار شدند به همین سبب گروه جهادی دانشگاه 
علوم پزشکی اراک در کنار مدافعان سلامت و کادر درمان 

برای مقابله با این ویروس منحوس تلاش می کنند.
یکی از اقدامات مهم این گروه جهادی تولید شــیلد 
بیمارســتانی و دستکش مورد نیاز برای کادر درمان است 
که علاوه  بر این کار تعدادی از نیروهای جهادگر این گروه 
جهادی در بیمارســتان ها برای کمــک به کادر درمان به 

صورت شیفت بندی و برنامه ریزی شده حضور می یابند.
مســئول گروه جهادی دانشــجویی دانشــگاه علوم 
پزشــکی اراک با  اشــاره به اقدامات این گروه جهادی در 
راستای مقابله و پیشگیری از شیوع این ویروس در جامعه 
گفــت: اکنون در مرحله تولید دســتکش مورد نیاز کادر 
درمان در مراکز درمانی هســتیم که پس از تولید تعداد 

افزایش عدد مسمومین الکلی در فارس به ۷۰۳ نفر
بیمارستان امام رضا)ع( مشهد بستری شدند.

مدیر روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی مشهد 
گفت: این تعداد مربوط به شهرستان های زیر پوشش 
دانشگاه علوم پزشــکی مشهد است که سه نفر آنان 

به دلیل شدت عوارض جان خود را از دست دادند.
دکتر حمیدرضا رحیمی افزود: 24 نفر از این تعداد 
تاکنون بهبود یافته و از بیمارستان مرخص شده اند و 

21 نفر همچنان تحت درمان قرار دارند.
وی گفت: برخــی با این تصور غلــط که مصرف 
الــکل آنان را در برابر ویروس کرونا محافظت می کند، 
مبادرت به خوردن الکل می نمایند در حالی که خوردن 

الکل به هیچ عنوان در درمان کرونا تاثیری ندارد.

رئیس بخش مســمومیت های بیمارســتان امام 
رضا)ع( مشهد نیز گفت: افرادی که با علائم مسمومیت 
با الکل مراجعه می کنند یا اختلال هوشیاری دارند یا 
دچار تشنج، بی قراری و اختلال کارکرد کلیه ها هستند 
که در نهایت دچار مرگ مغزی یا نارســایی چند عضو 

بدن می شوند.
دکتــر بیتا دادپور، نابینایی و از کار افتادن کلیه را 

از جمله تبعات و عوارض جدی مصرف الکل دانست.
وی افــزود: بخش مســمومین بیمارســتان امام 
رضا)ع( مشهد اکنون به عنوان مجهزترین واحد درمان 
و مداوای انواع مســمومیت  ها در شــمال شرق کشور 

است.

یک هیئــت مذهبــی در آران و بیدگل چهار 
اعیاد  برگزاری جشن های  ریال هزینه های  میلیارد 
شــعبانیه را برای مقابله با کرونا در این شهرستان 

اختصاص داد.
بــه گزارش خبرگزاری صدا و ســیما، مرکز اصفهان؛ 
رئیس شــورای هیئات مذهبــی آران و بیدگل گفت: این 
هیئت همچنین اقــدام به اهدای دو دســتگاه ونتیلاتور 
)تنفس مصنوعی( و یک دســتگاه الکتــرو کاردیوگرافی 
به بیمارستان حضرت سیدالشــهدا)ع( آران و بیدگل، با 
مشارکت صندوق پس انداز و خیریه این هیئت کرده است.

حسین ابوالحســن زاده، افزود: اهدای چهار دستگاه 
یخچال ویژه قرنطینه و اهدای تعداد 300 دســت لباس 
ضد کرونا و 750 دســت لباس کادر پزشکی و پرستاری 

ازدیگراقدامات این هیئت است.
اهــدای بیش از 50 کارت هدیــه به ایثارگران عرصه 
نظام سلامت، حدود پنج هزار و 500 بسته آب میوه و آب 
معدنی، حدود هفت هزار ماسک و ضدعفونی و گندزدایی 
اماکن و معابر محله دهنو و محلات مجاور از دیگر اقدامات 
این هیئت به برکت ســالروز ولادت علمدار صحرای کربلا 

حضرت ابالفضل العباس)ع( بوده است.

اختصاص هزینه های برگزاری جشن های اعیاد، برای مقابله با کرونا


